
                            

            REPUBLIKA HRVATSKA 

 BRODSKO – POSAVSKA ŽUPANIJA 

         OPĆINA VELIKA KOPANICA 

                  Općinsko vijeće 

KLASA: 024-03/22-01/14 

URBROJ: 2178-12-03-22-02 

Velika Kopanica, 16. studenog 2022. godine. 

 

 

Z A P I S N I K   

s 12. sjednice Općinskog vijeća 

Općine Velika Kopanica  

 

 Na 12. sjednici Općinskog vijeća Općine Velika Kopanica, održanoj dana 16. 

studenog 2022.g u Općinskoj vijećnici, Vladimira Nazora 1, Velika Kopanica s početkom u 

19:36 sati, bilo je prisutno 7 od 13 izabranih Vijećnika Općinskog vijeća Općine Velika 

Kopanica.  

 

Nazočni vijećnici: Tomislav Jagić - Predsjednik, Marina Jularić Ergotić, Maja Crnolatac, Ivan 

Antolović, Blaž Šokčević, Darko Relota, Miroslav Matić, Robert Matasović (pridružio se 

sjednici nakon 1. točke dnevnog reda). 

Odsutni vijećnici: Krunoslav Zdunić, Ana Radičević, Patricija Kurtušić, Ivan Stojanović i 

Tomislav Matasović. 

Ostali prisutni: Ivan Meteš – načelnik, Matija Olić - konzultant, Marija Lolić Butorac - 

zapisničar 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Općine Velika Kopanica (u daljnjem tekstu Predsjednik) – 

Tomislav Jagić otvorio je sjednicu u 19:36 h i pozdravio sve prisutne te konstatirao kvorum.  

 

DNEVNI RED: 

 

1. Verifikacija Zapisnika s 11. sjednice Općinskog vijeća Općine Velika Kopanica; 

2. Prijedlog Odluke o davanju koncesije za obavljanje javne usluge prikupljanja 

miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog otpada na području Općine Velika 

Kopanica; 

3. Prijedlog Odluke o socijalnoj skrbi na području Općine Velika Kopanica; 

4. Kodeks ponašanja članova Općinskog vijeća Općine Velika Kopanica; 

5. Razno. 

 



 

Predsjednik Dnevni red daje na raspravu. Nakon što nije bilo komentara, pitanja i prijedloga, 

Predsjednik Dnevni red daje na glasanje. 

Dnevni red je javnim glasanjem usvojen jednoglasno (7 glasova ZA). 

 

TOČKA 1: Verifikacija Zapisnika s 11. sjednice Općinskog vijeća Općine Velika 

Kopanica; 

Predsjednik otvara 1. točku Dnevnog reda i daje ju na raspravu. 

Kako nema nikakvih komentara, pitanja i prijedloga, Predsjednik daje ovu točku Dnevnog 

reda na glasanje.  

Verifikacija Zapisnika s 11. sjednice Općinskog vijeća Općine Velika Kopanica je je javnim 

glasanjem usvojena jednoglasno ( 7 glasova ZA ). 

 

Nakon 1. točke Dnevnog reda sjednici se priključio Vijećnik Robert Matasović te je sjednica 

nastavljena s 8 Vijećnika Općinskog vijeća Općine Velika Kopanica. 

 

TOČKA 2: Prijedlog Odluke o davanju koncesije za obavljanje javne usluge 

prikupljanja miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog otpada na području 

Općine Velika Kopanica; 

Predsjednik otvara 2. točku Dnevnog reda i daje riječ g. Matiji Oliću.  

Matija Olić objašnjava da se donošenjem Odluke o davanju koncesije za obavljanje javne 

usluge prikupljanja miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog otpada na području 

Općine Velika Kopanica završava postupak dodjele koncesije. Navodi da je jedini ponuditelj 

bio EKO-FLOR PLUS d.o.o. te da su oni dobili koncesije i u susjednim Općinama Garčinu i 

Gundincima. Cijena paušala iznosi 29,00 + PDV, a cijena pojedinačnog odvoza miješanog 

otpada iznosi 18,58 kn + PDV, a obveznici su dužni minimalno platiti cijenu paušala i 1 

odvoza . Razvrstani otpad – plastika, papir i staklo se odvoze 1 mjesečno.  

Vijećnik Matasović pita naplaćuje li se i za taj razvrstani otpad odvoz. G. Olić mu odgovara 

da ne, da je iznos za odvoz razvrstanog otpada u paušalu. 

Vijećnik Matasović pita što je s biootpadom. G. Olić odgovara da koncesionar vozi i 

biootpad, ali da obveznici mogu kompostirati biootpad sami.  

Predsjednik nadodaje kako će oni obveznici koji budu sami kompostirali biootpad imati 

umanjenu cijenu paušala za 7 kn.  

Načelnik nadodaje kako će novi koncesionar otkupiti postojeće kante. Općina je na natječaju 

Fonda za zaštitu okoliša i energetske učinkovitosti prošla na projektu sufinanciranja nabave 

kanti za odvojeno prikupljanje otpada. 

Vijećnik Matasović pita hoće li se zamijeniti one kante koje su dotrajale i koje su oštećene? 

G. Olić mu odgovara da hoće, da će se sve kante zamijeniti samo ne će ići to odjednom.  

Načelnik objašnjava da svi moramo biti svjesni da će cijena odvoza otpada porasti, ali da će ta 

cijena u velikom ovisiti o odvajanju otpada te da se nada da će to mještane potaknuti na 

razvrstavanje otpada.  

G. Olić još napominje da je iznos koncesijske naknade 32.000 kn godišnje i da je to 

namjenski novac koji Općina mora iskoristiti za podizanje svijesti o važnosti razvrstavanja i 

odvojenog prikupljanja otpada.  



Kako nema drugih komentara, pitanja i prijedloga, Predsjednik daje na glasanje drugu točku 

Dnevnog reda.   

Odluka o davanju koncesije za obavljanje javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog 

otpada i biorazgradivog otpada na području Općine Velika Kopanica je javnim glasovanjem 

usvojena sa 7 glasova ZA i 1 SUZDRŽAN. 

 

TOČKA 3: Prijedlog Odluke o socijalnoj skrbi na području Općine Velika Kopanica; 

Predsjednik otvara 3. točku Dnevnog reda i daje riječ Pročelnici.  

Pročelnica objašnjava da je stupio na snagu novi Zakon o socijalnoj skrbi i da Općine moraju 

priznavati korisnicima minimalne zajamčene naknade troškove stanovanja. Troškovi 

stanovanja su najamnine, komunalna naknada, troškovi grijanja, vodne usluge i troškovi koji 

su nastali zbog radova na povećanju energetske učinkovitosti zgrada. Za korisnike s naše 

Općine to su uglavnom troškovi grijanja, tj. troškovi ogrjeva zato što se svi korisnici griju na 

drva. Prijašnjih godina se to rješavalo jednokratnim isplatama, a novac je za to doznačavala 

županija po predanom zahtjevu. Sada će se taj novac isplaćivati u mjesečnim ratama i novac 

će biti osiguran u državnom proračunu.  

U Odluci su i jednokratne naknade o kojima odlučuje Općinski načelnik po podnesenom 

zahtjevu i popratnoj dokumentaciji. Što je i dosadašnja praksa.  

Kako nema nikakvih komentara, pitanja i prijedloga, Predsjednik daje na glasanje treću točku 

Dnevnog reda.   

Odluka o socijalnoj skrbi na području Općine Velika Kopanica je javnim glasovanjem 

jednoglasno usvojena (8 glasova ZA).  

 

TOČKA 4: Kodeks ponašanja članova Općinskog vijeća Općine Velika Kopanica; 

Predsjednik otvara 4. točku Dnevnog reda i daje riječ Pročelnici.  

Pročelnica podsjeća Vijećnike da su na 9. sjednici donijeli Etički kodeks nositelja političkih 

dužnosti u Općini Velika Kopanica. Međutim, došla je uputa Ministarstva pravosuđa i uprave 

za otklanjanje nedostataka koje su uočili u kodeksima ponašanja. Potrebno je da se akt zove 

kodeks ponašanja, a ne etički kodeks. Također da je potrebno navesti da se on odnosi na 

članove predstavničkih tijela, tj. članove Općinskog vijeća Općine Velika Kopanica. 

Načelnici su svakako obveznici Zakona o sprječavanju sukoba interesa.  

U odnosu na prethodni kodeks, nadodali smo obveze članova Općinskog vijeća u svrhu 

sprečavanja sukoba interesa. Ako Vijećnici imaju 5% ili više udjela u vlasništvu poslovnog 

subjekta, mogu se javiti u Općinu pa ćemo im pomoći sastaviti obavijesti.  

Kako nema nikakvih komentara, pitanja i prijedloga, Predsjednik daje na glasanje četvrtu 

točku Dnevnog reda.   

Kodeks ponašanja članova Općinskog vijeća Općine Velika Kopanica je javnim glasovanjem 

jednoglasno usvojena (8 glasova ZA).  

 

TOČKA 5: RAZNO 

Predsjednik otvara 5. točku Dnevnog reda i daje ju na raspravu.  

U nastavku načelnik pojašnjava da je objavljen Javni poziv za savjetovanje sa zainteresiranom 

javnošću u vezi Proračuna za 2023.godinu, te da je prijedlog Proračuna za 2023.g. poslan 

svim Vijećnicima.  



Druga faza izgradnje ulične rasvjete u ulici Gorjanci je pri kraju, sufinancirana je iz 

Ministarstva graditeljstva sa 120.000,00 kn. 

Općina je dobila suglasnost Ministarstva poljoprivrede na provedeni Natječaj za zakup 

poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske. Sada se pripremaju prijedlozi 

Ugovora koji se trebaju dostaviti Državnom odvjetništvu na suglasnost, nakon toga slijedi 

uvođenje u posjed. U nastavku načelnik ističe kako je Općina Velika Kopanica prva Općina u 

Županiji koja je dobila suglasnost na provedbu Natječaja za zakup poljoprivrednog zemljišta 

u vlasništvu Republike Hrvatske. Naglašava da se nakon pripreme dokumentacije uskoro 

planira i raspisivanje Natječaja za preostale čestice pošto je većina Ugovora pri kraju.  

Trenutno se izdaju Potvrde koje se mogu priložiti u agenciji prilikom podnošenja zahtjeva za 

poticaj za Ugovore koji su istekli. 

Potpisan je Ugovor za vodovodnu mrežu u Maloj Kopanici i Divoševcima, 80% je 

sufinanciran iz EU sredstava, 10% Hrvatske vode i 10% JLS. Za našu Općinu je to iznos 

otprilike oko 2,6 miliona kn kroz dvije godine.  

Uskoro je u planu i projekt Zaželi, faza III. Općina je prošla administrativnu provjeru i dala 

suglasnost na prijavni obrazac koji je bilo potrebno ispraviti. Očekujemo uskoro poziv za 

potpisivanje Ugovora.  

Načelnik poziva sve na paljenje svijeća u spomen poginulim žrtvama i braniteljima 

Domovinskog rata. 

Također poziva sve na Advent u Općini Velika Kopanica koji će se održati 11.12.2022.godine 

u šatoru ispred zgrade Općine uz pomoć i organizaciju Udruga.  

U nastavku Vijećnik Robert Matasović postavlja pitanje u vezi 2.točke Dnevnog reda, zanima 

ga kada je Vijeće donijelo Odluku o raspisivanju Koncesije za obavljanje javne usluge 

prikupljanja miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog otpada na području Općine 

Velika Kopanica. 

U nastavku gospodin Matija Olić pojašnjava da je Zakonom propisano da Vijeće donosi 

članove Povjerenstva, a sve ostale radnje u vezi Javnog natječaja provodi Povjerenstvo. 

Vijećnika Roberta Matasovića zanima tko poništava koncesiju u slučaju da se nešto dogodi. U 

slučaju da EKO FLOR PLUS d.o.o. odustane od koncesije, Vijeće bi donijelo Odluku o 

poništenju, pojašnjava g.Matija Olić. 

Također, Vijećnik Robert Matasović postavlja pitanje u vezi bankarske garancije.  

G.Matija Olić pojašnjava da postoje dvije vrste jamstva. Jamstvo za ozbiljnost ponude i 

jamstvo za uredno izvršenje ugovora. 90.000,00kn bilo je jamstvo za ozbiljnost ponude, a 

400.000,00kn jamstvo za uredno izvršenje ugovora.  

Vijećnika Roberta Matasovića zanima zašto EKO FLOR PLUS d.o.o. dobiva koncesiju u 

svim Općinama, što je s ostalima.  

G.Matija Olić pojašnjava da se Nevkoš d.o.o. povukao, STRUNJE-TRADE d.o.o. je izgubio 

dozvolu za sakupljanje otpada. Runolist je bio u blokadi i nije se mogao javiti. G.Matija Olić 

konstatira da EKO FLOUR PLUS d.o.o. ima operativu i uvjete za posao. 

 

Kako nema nikakvih daljnjih pitanja i komentara, Predsjednik zatvara sjednicu u 20:10 h. 

 

              Zapisničarka                                                         Predsjednik Općinskog vijeća  

Marija Lolić Butorac, mag.soc.                                       Tomislav Jagić, mag.ing.silv.        


